

Cultural Routes of the Council of Europe 2024 TRAINING ACADEMY

Cultural route
of the Council of Europe
Itinéraire culturel
du Conseil de l'Europe



4 - 7 June 2024
Brindisi, Italy



Organised by:



With the support of:



In Cooperation with:



INSTRUCTIONS FOR SPEAKERS

Sessions Outline

- Sessions on Wednesday 5th June and Thursday 6th June will last 1:30 hours.
- Keynote speakers' interventions should last 15 minutes. Presentations will be followed by a short space for questions and answers.
- All the speakers will be invited on stage after the keynote speech and Q&A part take place. The moderator will introduce the speakers and provide a short introduction on the topic of the panel.
- A space for questions and debate will take place at the end of each panel.

Technical instructions

- Speakers can submit a Power Point Presentation in order to illustrate the content of their intervention. These will be displayed on the screen by the technical team. Please kindly **upload your presentation** in PDF and Power Point format through the following link no later than **Tuesday 4th June at noon**: <https://mycloud.coe.int/s/prmR25EotBE5znc>
- The working language of the Training Academy will be **English**.
- In order to ensure the smooth running of the sessions, please make sure not exceed the maximum allocated time per speaker, as per instructions received from the Task Force coordinator.

INSTRUCTIONS POUR LES INTERVENANTS

Déroulement des sessions

- Les sessions du mercredi 5 juin et du jeudi 6 juin dureront 1h30 chacune.
- Les interventions des orateurs principaux devraient durer 15 minutes. Les présentations seront suivies d'une courte période de questions et réponses.
- Tous les orateurs seront invités à monter sur scène après le discours principal et la partie questions-réponses. Le modérateur présentera les intervenants et fournira une brève introduction sur le thème du panel.
- Un espace pour les questions et le débat aura lieu à la fin de chaque panel.

Instructions techniques

- Les intervenants peuvent soumettre une présentation Power Point afin d'illustrer le contenu de leur intervention. Ces présentations seront affichées à l'écran par l'équipe technique. Veuillez **télécharger votre présentation** en format PDF et Power Point via le lien suivant au plus tard le **mardi 4 juin à midi** : <https://mycloud.coe.int/s/prmR25EotBE5znc>
- La langue de travail de l'Académie de formation sera l'anglais.
- Afin d'assurer le bon déroulement des sessions, veuillez à ne pas dépasser le temps de parole maximum alloué à chaque orateur, conformément aux instructions reçues de la part de la responsable de la Task Force.